
Hundekoordinator:  Beretning 2023 

Vi har i 2023 i Kreds 7 haft 1 apporteringsprøve. 

Vi blev desværre nødt til at aflyse 1 apporteringsprøve, der var for få tilmeldte. 

Det undrer mig meget at man i jagtforeningerne ikke prioriterer prøverne i DJ, fremfor i andre foreninger. 

I 2023 måtte vi desværre aflyse forbundsmesterskabet, der ikke været nok prøver, for at der var kvalificeret 

nok hunde til prøven, 

Vi har arbejdet på at få godkendt vore egne apporteringsdommere, der er pt. 25 dommere der er 

godkendte i DJ. 

I 2023 blev man enige om at have ens prøver i både DJ og SJD, som man havde det tidligere. 

Jagthundeprøven er kommet stille og roligt i gang, det er en god begynderprøve, jeg havde en gravhund 

oppe på en prøve, som den også bestod med 26 af 30 point. 

Jeg havde indkaldt til et møde med foreningerne, der var 19 tilmeldte, der mødte desværre kun 9 op det er 

ærgerligt, at man ikke melder afbud, hvis man er forhindret. 

Jeg håber på at vi kan holde flere prøver i 2024,  

Her i 2024 vil vi prøve at samle instruktører til en dag med fælles træning og brainstorming det vi blive 

afholdt i Køge/Herfølge jagtforening 

 

Kresten Henriksen 

 

 


